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Onderwerp : Uw vragen ex. art. 71 RvO over: Maken we de seizoen 

terrassen nog mee in 2023? 

 

Geachte heren Kagie en Mees, 

 

In uw brief van 7 juli 2023 stelt u raadsvragen ex artikel 71 Reglement van Orde over: Maken we de 

seizoen terrassen nog mee in 2023? 

 

Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden: 

 

 

 

Vraag 1: Hoe is het mogelijk dat het college in april besluit om seizoensterrassen 

mogelijk te maken en vervolgens 12 weken te nemen voor een vergunning? 

Antwoord: Wij begrijpen de wens van horecaondernemers om zo snel mogelijk een 
vergunning te ontvangen voor een seizoensterras. We hebben om die reden 
het proces zo optimaal en integraal mogelijk ingericht om de aanvragen zo 
snel mogelijk af te kunnen doen.   
In onze Terrasregels ’s-Hertogenbosch 2023 is vastgelegd wat we een 
seizoensterras verlenen voor drie jaar voor de periode tussen 15 april en 1 
november. Omdat wij ook inzien dat 2023 al halverwege het terassenseizoen 
is, heeft de burgemeester besloten om de termijn van drie jaar te in te laten 
gaan vanaf 1 januari 2024. Dat betekent dat de vergunning voor de jaren 2024, 
2025 en 2026 gebruikt kan worden. Op deze manier komen we tegemoet aan 
de wensen van horecaondernemers om drie jaar een terras te kunnen 
exploiteren.   
Er spelen enkele factoren een rol waardoor op dit moment nog geen 
vergunningen voor seizoensterrassen zijn verleend. De eerste is dat wij het 
nieuwe beleid op 25 april hebben vastgesteld. Pas daarna was het mogelijk 
een aanvraag te doen voor een seizoensterras. Op het moment dat een 
aanvraag compleet is, kunnen we deze in behandeling nemen. Over het 
algemeen handelen we dan binnen 8 weken de aanvraag af. Helaas zien we nu 



veel aanvragen die in eerste instantie nog niet compleet zijn. Dit gaat vaak om 
de omgevingsdialoog die niet in alle gevallen compleet was. Omdat wij 
hechten aan een zorgvuldig proces met omwonenden, dient de 
omgevingsdialoog goed gevoerd te zijn. Het voorkomt problemen met de 
omgeving en handhavingsverzoeken in de toekomst.  Daardoor duurt de 
behandeling langer.   
Daarnaast zien we op dit moment een toename van aanvragen voor een 
terrasvergunning. Dit heeft alles te maken met het nieuwe beleid. Het nieuwe 
beleid maakt meer terrassen op andere locaties mogelijk, en daar maken 
horecaondernemers gebruik van. Dit betekent tegelijkertijd dat er meer werk 
is te verzetten.   
Verder zien we dat deze nieuwe aanvragen voor seizoensterrassen complexer 
zijn. De huidige aanvragen zijn niet mogelijk op grond van het oude beleid. Het 
nieuwe beleid maakt meer mogelijk, echter wel op lastigere locaties. Om die 
reden duurt de toetsing van aanvragen langer om alle belangen zorgvuldig te 
kunnen meewegen. Ook is soms nog een andere vergunning noodzakelijk 
waardoor de behandeltermijn soms langer duurt acht weken.    

 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van ‘s-Hertogenbosch, 
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